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Protokół Nr XIV/2015 
z sesji Rady Gminy Sienno 

odbytej w dniu 29 grudnia 2015 roku 
 

                              Sesja  odbyła  się  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy  Sienno  w  godzinach  9.00 – 10.10.  
Obradom  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Roman  Markiewicz. 
Protokołował  inspektor  UG  Barbara  Capała. 
 
W sesji wzięli udział: 
1.Radnych Rady Gminy                                                                                          -  14 
2.Wójt Gminy                                                                                                          -  Mariusz Strąk 
3.Sekretarz Gminy                                                                                                  -  Piotr Dąbrowski   
4.Skarbnik Gminy                                                                                                   -  Jolanta Karolik    
5.członek Zarządu Powiatu Lipskiego                                                                 -  Lucyna Gaik 
6.radny Rady Powiatu Lipskiego                                                                          -  Paweł Niedziela 
7.Dyrektor ZSOiP w Siennie                                                                                  -  Czesław Sieczka 
8.Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Siennie                                        -  Wioletta Polak 
9.Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Siennie                                            -  Anna Ziętala 
10.Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Siennie                  -  Grażyna Antoszewska 
11.Kierownik Zakładu Usług Komunalnych w Siennie                                      -  Bohdan Przydatek 
12. sołtysi                                                                                                                 -  17 osób                                                                                             
 
Porządek obrad: 
1.Otwarcie obrad.   
2.Przyjęcie protokołu Nr XIII/2015 z sesji odbytej w dniu 04 grudnia 2015 roku. 
3.Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy. 
4.Przyjęcie uchwały w sprawie diet przysługujących radnym Rady Gminy Sienno oraz zasad zwrotu kosztów 
   podróży służbowych. 
5.Przyjęcie uchwały w sprawie diet przysługujących sołtysom sołectw Gminy Sienno. 
6.Przyjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy do wykonywania czynności 
    w stosunku do Przewodniczącego Rady Gminy. 
7.Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sienno na 2016 rok. 
8.Przyjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sienno na lata 2016-2020. 
9.Interpelacje i wnioski. 
10.Spotkanie opłatkowo-noworoczne. 

 
Przebieg obrad: 
Ad.1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz. Powitał radnych, Wójta Gminy, 
Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, sołtysów oraz zaproszonych gości.  Po sprawdzeniu podpisów na liście 
obecności stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecny usprawiedliwiony był 
radny Andrzej Lipiec. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad. 
Nie zgłoszono uwag ani wniosków do porządku obrad.         
                                                 
Ad.2.Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr XIII/2015 z sesji  odbytej w dniu 04 grudnia 2015 roku.  
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu. 
Rada przyjęła protokół Nr XIII/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 głosami za, na ustawowy  skład 
15 radnych. 
                                                                                                                                                                                         
Ad.3.Wójt Gminy Mariusz Strąk przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie pomiędzy sesjami  informując  
o następujących sprawach: 
-wydano dwa zarządzenia; 
-skierowano do Rady Gminy trzy projekty uchwał. 
Nie zgłoszono pytań ani uwag do sprawozdania Wójta. 
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Ad.4.Wójt Gminy Mariusz Strąk przedstawił projekt uchwały w sprawie diet przysługujących radnym Rady 
Gminy Sienno oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych wnosząc o jej przyjecie. Propozycję wzrostu 
diet argumentował tym, iż obowiązujące wysokości są jednymi z najniższych w porównaniu do sąsiednich 
gmin.  
Nie zgłoszono uwag ani pytań do projektu uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej Cecylia Małaczek poinformowała, iż komisja zaopiniowała pozytywnie 
projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Rada przyjęła uchwałę  Nr XIV/78/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 glosami za, na ustawowy 
skład 15 radnych. 
 
Ad.5.Wójt Gminy Mariusz Strąk przedstawił projekt uchwały w sprawie diet przysługujących sołtysom 
sołectw Gminy Sienno. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej Cecylia Małaczek poinformowała, iż komisja zaopiniowała pozytywnie 
projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Rada przyjęła uchwałę  Nr XIV/79/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 glosami za, na ustawowy 
skład 15 radnych. 
 
Ad.6.Przewodniczący Roman Markiewicz poinformował, iż zgodnie z rozporządzeniem Ministra Spraw 
Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000 r. w sprawie sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu 
kosztów podróży służbowych radnych  Rada Gminy wskazuje jednego z Wiceprzewodniczących Rady Gminy 
do określenia w poleceniu wyjazdu służbowego terminu i miejsca wykonywania zadania oraz miejscowości  
rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej w stosunku do Przewodniczącego Rady Gminy.  
Po przekonsultowaniu z Wiceprzewodniczącymi Rady Gminy proponuje wskazanie Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy Pana Krzysztofa Sieczkę, który wyraził na to zgodę, do wykonywania czynności w stosunku do 
Przewodniczącego Rady Gminy. 
Nie zgłoszono uwag ani pytań. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz odczytał tekst uchwały w sprawie wskazania 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy do wykonywania czynności w stosunku do Przewodniczącego Rady 
Gminy i zarządził głosowanie nad jej przyjęciem. 
Rada przyjęła uchwałę  Nr XIV/80/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 glosami za, na ustawowy 
skład 15 radnych. 
 
Ad.7.Wójt Gminy Mariusz Strąk przedstawił zmiany do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Sienno na 2016 rok. 
Po stronie dochodów:  dział 600 rozdział 60016 § 6630 zwiększenie planowanych dochodów z dotacji  
z Samorządu Województwa Mazowieckiego na dofinansowanie przebudowy drogi gminnej  
w Wierzchowiskach Pierwszych - 30.000 zł; zmiana paragrafu dochodów z tytułu zwrotu kosztów dotacji 
udzielonych zgodnie z art. 90 ust. 2c i 2e ustawy o systemie oświaty tj. zmniejszono dochody rozdziale 80103 
§ 2310 o 18.450 zł. oraz w rozdziale 80106 § 2310 o 1.550 zł, a zwiększono w tych samych rozdziałach  
i kwotach w § 0830. Razem planowane dochody zwiększą się o 30.000 zł i po zmianie kwota planowanych 
dochodów na 2016 rok wyniesie 16.908.308 zł.  
Po stronie wydatków:  dział 010 rozdział 01010 § 6050 zwiększenie o kwotę 31.000 zł, w tym na modernizację 
oczyszczalni ścieków (dokumentacja)  22.000 zł i na przebudowę ujęcia wody w Dębowym Polu 
(dokumentacja)  9.000 zł;  dział 600 rozdział 60016 § 6050 zwiększenie o kwotę 81.500 zł, w tym zwiększenie 
na zakup nieruchomości w Siennie - numery działek 664/1, 663, 1614/1, 1615 o pow. 0,3446 ha na cele 
budowy parkingu - 23.000 zł oraz przebudowę drogi gminnej nr 190533W ul. Partyzantów etap II - 3.500 zł 
(zadania przeniesione z 201Sr.), przebudowę drogi gminnej nr 190506W w Wierzchowiskach Pierwszych od 
km 0+000 do km 0+660 - 200.000 zł - droga będzie realizowana z dofinansowaniem z Samorządu 
Województwa Mazowieckiego. W projekcie z dofinansowaniem tej dotacji zaplanowano drogę gminną nr 
190506W w Jaworze Soleckim, na którą zmniejsza się plan wydatków w kwocie 145.000 zł na chwilę obecną, 
droga będzie zgłoszona w miesiącu styczniu do dofinansowania w ramach PROW 2014-2020;                       
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dział 710 rozdział 71004 § 4300 zwiększenie wydatków o kwotę 89.790 zł na studium zmian w planie 
zagospodarowania przestrzennego gminy w wysokości umowy zawartej w 2015 roku, a nie zrealizowanej do 
końca roku bieżącego;  dział 750 rozdział 75022 § 3030 zwiększenie planu wydatków na wypłaty diet 
sołtysów o kwotę 7.000 zł, a zmniejszenie w dziale 92601 § 4300 o tę samą kwotę na utrzymanie ośrodka 
sportowo-rekreacyjnego w Siennie wg wniosku Komisji Budżetowej;  dział 754 rozdział 75495 § 6050 
zwiększenie planu wydatków na instalację monitoringu w centrum Sienna  12.000 zł;  dział 801 rozdział 
80101 § 6050 zwiększenie planu wydatków na termomodernizację budynku ZS w Jaworze Soleckim (koszty 
dokumentacji)  11.000 zł;  dział 926 rozdział 92601 § 4270 zwiększenie planu wydatków na remont łazienki 
świetlicy w Wierzchowiskach Pierwszych ( zadanie kontynuowane z 2015 roku) 16.500 zł.  
Przeniesienia w ramach planowanych wydatków:  przeniesienie wydatków na pokrycie kosztów dotacji 
udzielonych zgodnie z art. 80 ust. 2a i 2d oraz 90 ust. 1k, 11, 2c i 2e ustawy o systemie oświaty odpowiednio 
w rozdziałach 80103 - 3.500 zł, 80104 - 14.500 zł i 80106 -1.000 zł z § 2310 do § 4330; przeniesienie 
wydatków w ramach planów wydatków ZSOiP w Siennie oraz ZS w Jaworze Soleckim wg wniosków 
kierowników jednostek. Razem planowane wydatki zwiększą się o 241.790 zł i po zmianie kwota 
planowanych wydatków na 2016 rok wyniesie 16.970.570 zł.  
Źródłem finansowania deficytu powstałego między planowaną zmianą dochodów a wydatków w kwocie 
211.790 zł jest zmniejszenie rozchodów 2016 roku o 260 zł w związku z wykonaniem planowanej pożyczki  
z WFOŚiGW w Warszawie w 2015 r. w wysokości mniejszej od planowanej o 1.300 zł i tym samym mniejszej 
raty spłaty na 2016 rok o 260 zł oraz przychodów z tytułu wolnych środków kwocie 211.530 zł.  
Budżet po zmianach zamknie się deficytem budżetowym w wysokości  62.262 zł.  Planowane przychody 
wyniosą 406.002 zł z tytułu wolnych środków, planowane rozchody wyniosą  343.740 zł. Zaplanowane 
 w budżecie dochody z tytułu opłat i kar za korzystanie ze środowiska w wysokości  8.000 zł będą 
przeznaczone na likwidację dzikich wysypisk, na które zaplanowano wydatki w dziale 900 rozdział 90002 w 
wysokości 10.000 zł.  
Skarbnik Gminy Jolanta Karolik odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół  
w Radomiu Nr Ra.382.2015 z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta 
Gminy w Siennie projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2016. 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej Cecylia Małaczek poinformowała, iż komisja zaopiniowała pozytywnie 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sienno na 2016 rok. 
Radna Jadwiga Gajos odniosła się do proponowanych zmian w projekcie uchwały budżetowej na 2016 rok 
dotyczących dróg w Wierzchowiskach i Jaworze Soleckim. Zapytała o szansę realizacji drogi w Jaworze 
Soleckim, jeśli gmina nie uzyska dofinansowania z PROW. Wskazała, iż zabiera się całość nie zabezpieczając 
udziału własnego  i co z realizacją, gdy w budżecie nie będzie środków. 
Wójt Gminy Mariusz Strąk odpowiedział, iż droga w Wierzchowiskach została wykonana w połowie i nie 
dokończona. Uważa, że najpierw należy dokończyć już rozpoczęte zadania.  Odnośnie drogi w Jaworze 
Soleckim nie ma 100% pewności, że uda się pozyskać na nią dofinansowanie z PROW, ma jednak nadzieję, że 
wniosek będzie pozytywnie rozpatrzony, bo droga spełnia wymogi określone w projektach. 
Radna Cecylia Małaczek zapytała na jaką długość dróg gmina występuje o dofinansowanie.  Poinformowała, 
iż zaczerpnęła informację z przekazów medialnych, iż w latach 2016-2020 samorządy mogą pozyskać 
dofinansowanie z PROW na 8,5 km dróg. Dofinansowanie w wysokości 60% i ewentualnie pożyczka  
z Krajowego Banku Gospodarczego. Zapytała o jaką długość dróg  i skąd gmina ma zamiar się ubiegać. 
Wójt Gminy Mariusz Strąk odpowiedział, iż w chwili obecnej jest przygotowana dokumentacja na 10 km dróg, 
sukcesywnie będzie wykonywana dokumentacja techniczna na kolejne odcinki dróg i w przyszłych naborach 
składane będą wnioski na pozyskanie funduszy. W uzupełnieniu poprzedniej wypowiedzi poinformował, iż 
większą szansę na dofinansowanie z PROW ma droga w Jaworze Soleckim, niż w Wierzchowiskach. Droga  
w Jaworze Soleckim uzyska dodatkowe punkty, bo łączy się z drogą powiatową i jest dobrej myśli, że droga ta 
przejdzie.  
Radna Jadwiga Gajos zapytała, czy ma rozumieć, że jeśli nie będzie dofinansowania, to droga nie będzie 
wykonywana. 
Wójt Gminy Mariusz Strąk odpowiedział, iż jest dobrej myśli.  Jeśli jednak gmina nie uzyska dofinansowania 
PROW, to w styczniu 2017 roku zostanie złożony wniosek o dofinansowanie z  Samorządu Województwa 
Mazowieckiego. 
Radny Julian Siwek zapytał o drogę Osówka – Wygoda. 
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Wójt Gminy Mariusz Strąk odpowiedział,  że dokumentacja  techniczna  na tę drogę jest wykonana, w tej 
oczekuje się na decyzję Sanepidu.  Czas płynie szybko, trudno powiedzieć, czy się zdąży  i czy decyzja 
Sanepidu pozwoli na kontynuację zadania, pewnych spraw proceduralnych się nie przeskoczy. Poinformował, 
iż wpłynęła odpowiedź z RDOŚ, że decyzja środowiskowa nie jest w tym przypadku wymagana i gmina czeka 
tylko na decyzję  Sanepidu. 
Radny  Andrzej Małaczek zapytał o realizację drogi Kadłubek – wieża. 
Wójt Gminy Mariusz Strąk odpowiedział, iż tak jak w przypadku drogi Osówka – Wygoda dokumentacja 
techniczna jest wykonana, nie ma jeszcze decyzji Sanepidu. 
Radna Cecylia Małaczek  zapytała, czy  w ramach planowanego wykonania dokumentacji na dalsze odcinki 
dróg przewiduje się wykonanie dokumentacji na drogę w Leśniczówce. 
Wójt Gminy odpowiedział, iż droga nie jest ujęta w tym pierwszym etapie, ale w 2016 roku planuje się 
wykonanie dokumentacji na dokończenie zaczętych odcinków .  Wójt poinformował o napotykanych 
trudnościach przy wykonaniu dokumentacji. Na ulicy Partyzantów wystąpił problem  własności prywatnej  
i to trzeba najpierw uregulować.  Niekiedy wydaje się , że wykonanie dokumentacji technicznej jest sprawą 
prostą, jednak po drodze wychodzą różne zaszłości, które trzeba wyprostować. 
Nie zgłoszono innych głosów ani pytań do projektu uchwały budżetowej na 2016 rok. 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej Cecylia Małaczek poinformowała, iż komisja zapoznawała się  
z autopoprawkami  do projektu uchwały budżetowej, nie wnosi uwag i opiniuje pozytywnie uchwałę 
budżetową na 2016 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Sienno na 2016 rok. 
Rada przyjęła uchwałę Nr XVI/81/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 głosami za, na ustawowy 
skład 15 radnych. 
Radny Antoni Ćwikliński życzył Wójtowi Gminy, Sekretarzowi Gminy i  Pani Skarbnik aby zadania zaplanowane 
na 2016 rok zostały zrealizowane. Podziękował za uwzględnienie podwyżek diet dla sołtysów. Prosił o 
wprowadzenie do realizacji w następnym roku dalszych odcinków dróg, żeby nie było dróg nie dokończonych. 
Dalej wypowiedział się, że zadań jest dużo , a środków mało. Wskazał, że jeżeli zajdzie potrzeba należy 
podeprzeć się kredytem . Uważa, że w perspektywie tego się nie uniknie, bo widać, że swoich środków nie 
ma w budżecie.  Jeżeli pojawi się możliwość i na dobrych warunkach , to należy podeprzeć się kredytem 
 i realizować, bo drogi są potrzebne, wszyscy z nich korzystamy.  Róbmy tak, aby w ciągu czterech lat zrobić 
wszystko. Wykorzystać możliwości,  bo przyjdzie taki czas, że środków z dotacji nie będzie. 
Wójt Gminy Mariusz Strąk podziękował za uchwalenie budżetu.  Zapewnił o staraniach,  aby ten budżet w jak 
największym stopniu zaspokoił potrzeby  mieszkańców. Wskazał, że potrzeb jest dużo i nie da się wszystkiego 
zrobić w ciągu roku,  dwóch, czy trzech lat. Odcinków dróg też jest bardzo dużo do wykonania. Wójt Gminy 
poinformował o napotykanych trudnościach, gdy np. nie ma uregulowanej własności, szerokość drogi nie 
pozwala skorzystać z funduszy unijnych, niektóre drogi szutrowe są jeszcze we władaniu powiatu.  
To wszystko wymaga pracy, której na zewnątrz nie widać.  Staramy się regulować to jak najszybciej 
 i wykonywać dokumentację techniczną.  Na koniec wypowiedzi  Wójt Gminy jeszcze raz podziękował za 
przyjęcie budżetu na 2016 rok. 
 
Ad.8.Wójt Gminy Mariusz Strąk przedstawił zmiany w projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sienno na lata 2016 – 2020. 
Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu Nr 
Ra.383.2015 z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy w Siennie 
projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2020. 
Nie zgłoszono pytań ani uwag do przedstawionych informacji. 
Przewodnicząca komisji Budżetowej Cecylia Małaczek poinformowała, iż komisja zaopiniowała pozytywnie 
projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sienno na lata 2016 – 2020. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Rada przyjęła uchwałę Nr XIV/82/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 głosami za, na ustawowy 
skład 15 radnych. 
Przewodniczący rady Gminy Roman Markiewicz złożył w imieniu Rady Gminy życzenia pomyślnej realizacji  
zamierzeń w 2016 roku. 
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Ad.9.Radny Kazimierz Boniatowski podziękował Wójtowi Gminy i Kierownikowi ZUK za przychylne 
potraktowanie prośby i wyrównanie drogi w Wierzchowiskach Pierwszych. 
Sołtys wsi Sienno zapytał, czy będą realizowane solary. Pyta o to wiele osób. 
Wójt Gminy Mariusz Strąk odpowiedział, iż zaprasza wszystkich zainteresowanych na spotkanie, które 
odbędzie się w styczniu w GOK. O ile będzie zainteresowanie ze strony mieszkańców i wejdą programy unijne 
solary będą realizowane. Wójt nadmienił, że we własnym zakresie trzeba będzie zrobić projekty,  szczegóły 
omówione zostaną na spotkaniu. 
Radna Cecylia Małaczek odniosła się do poruszanej na poprzedniej sesji kwestii funkcjonowania ogniska 
muzycznego. Zaapelowała do radnych o rozważenie tego problemu w 2016 roku.   Wskazała, że mamy na 
terenie gminy klub sportowy. Starosta na poprzedniej sesji mówił, że jego synowie chodzili do ogniska 
muzycznego i żadnej gwiazdy z tego nie było. Chce zapytać, czy w ogóle mamy gwiazdę sportową. Nie tylko 
mamy młodzież, która uaktywnia się sportowo, trzeba także pochylić się nad innymi dziećmi, które mają inne 
talenty. Zazwyczaj talent rodzi się nie tylko w bogatej rodzinie, która może zawieźć gdzieś dalej do elitarnej 
szkoły, gdzie jest odpowiednia akustyka, odpowiednio wykształcony wykładowca. Apeluje do radnych aby  
w 2016 roku zastanowić się mocno nad tym faktem, co należałoby zrobić, w jaki sposób pomóc naszej 
młodzieży, naszym dzieciom, bo bardzo dużo wychowanków tego ogniska muzycznego świetnie odnajduje się 
w swoim środowisku muzycznym, dużo mamy kapel. To nie może przejść bez echa, nic dalej w tym temacie 
nie czyniąc. Prosi radnych o rozważenie w nowym roku co z tym problemem dalej uczynić. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zasugerował, aby porozumieć się w sprawie ogniska 
muzycznego z gminą Rzeczniów, bo dużo wychowanków ogniska muzycznego wywodzi się właśnie z tej 
gminy. 
Wójt Gminy Mariusz Strąk przyznał, iż jest to temat do rozważenia i głębszej dyskusji. Nie chodzi tu o to, aby 
rodziły się z tego gwiazdy, jak pytała radna, chodzi przede wszystkim o alternatywę spędzenia wolnego czasu. 
Podkreślił, iż jest klub piłkarski „Zawisza” i niech nadal będzie. Chodzi tam mnóstwo młodych osób, które 
mają jakieś zajęcie, grają w piłkę , spełniają się, jest to ich pasja. Optuje za tym, aby klub nadal funkcjonował. 
Podkreślił, iż oczywistym jest, że  trzeba zapewnić też możliwości kształcenia w innych kierunkach.  Trzeba 
ten problem mocno przedyskutować i zastanowić się. Pierwsza nasuwa się możliwość  prowadzenia zajęć na 
bazie Gminnego Ośrodka Kultury. Trzeba zorganizować coś, aby nauka muzyki odbywała się w Siennie nadal. 
Jest to tradycja  sześćdziesięciopięcioletnia i uważa, że powinna być kontynuowana, tylko kwestia, w jakiej 
formie i gdzie będzie się to odbywać. 
Radny Antoni Ćwikliński wyraził poparcie dla wypowiedzi radnej Małaczek ale też podkreślił, że popiera 
działalność sportową. Niech to idzie w parze.  
Radna Cecylia Małaczek zwróciła uwagę, że nie może być tylko jeden profil promowany, są też inni, o których 
trzeba pamiętać.  
Radny Antoni Ćwikliński wyraził opinię, że Starosta się przejęzyczył. 
Radna Cecylia Małaczek stwierdziła, że pozostał niesmak,  padło słowo uderzające bardzo mocno, padło, że 
tylko to co płatne jest dobre. Nie zgadza się z tym. Mamy bardzo zróżnicowane społeczeństwo, które jest 
segregowane statusowo. Mamy gminę typowo rolniczą i różnie to bywa w rodzinach.  
Radny Antoni Ćwikliński wyraził opinię, że były emocje, Starosta się przejęzyczył. Na pewno trudno mu było 
podjąć decyzję o likwidacji, z radością tego nie robił. Dalej radny odniósł się do gminnego szkolnictwa 
wskazując, że zarówno  z Sienna jak i z Jaworu Soleckiego wychodzą gwiazdy, trzeba to uszanować , docenić, 
a o tych wypowiedzianych przez starostę słowach zapomnieć. Następnie radny Ćwikliński  odniósł się do 
spraw rolniczych. Wskazał na powtarzające się  w ostatnich latach anomalie pogodowe prosząc Wójta Gminy   
i Sekretarza Gminy o stawianie spraw rolników na pierwszym miejscu.  Prosił też o dbałość o oświatę, rozwój 
gminy, ściąganie do gminy każdych możliwych środków. Wykształcenie jest bardzo ważne i dobrze byłoby aby 
Wójt i Rada Gminy byli zapamiętani, jako działający w dobrym kierunku. Prosi o wzięcie tego pod uwagę  
w 2016 roku, bo różne sytuacje mogą się wydarzyć. 
Wójt Gminy Mariusz Strąk odpowiedział, że jeżeli nie udało się czegoś zrobić przez dwadzieścia lat postara się 
dokonać tego w jak najkrótszym czasie, ale cudotwórcą też nie jest. Zaszłości finansowych w odniesieniu do 
absorbowania środków unijnych nie da się nadrobić w cztery lata, trzeba było w poprzednich latach 
absorbować te środki w większej ilości, wtedy gmina wyglądałaby trochę inaczej, przykładem czego są gminy 
sąsiednie. Nie chce wracać do przeszłości, stara się iść do przodu i chce aby jak największa ilość środków 
spłynęła do gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz poinformował, iż Wojewoda Mazowiecki przysłał w dniu 
wczorajszym informację o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności 
uchwały Rady Gminy Sienno z dnia 4 grudnia 2015 roku Nr XIII/77/2015 w sprawie zawiadomienia o sposobie 
załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy. 
Radna Lidia Łepecka zapytała, co dalej z tą sprawą. 
Wójt Gminy Mariusz Strąk wyjaśnił, iż jest zawiadomienie o wszczęciu postępowania, czekamy na 
uzasadnienie. 
Radna Lidia Łepecka zapytała, czy zakończyły się już sprawy sądowe. 
Wójt gminy Mariusz Strąk odpowiedział, że nie zakończona jest sprawa w sądzie pracy. 
Mieszkaniec Jaworskiej Woli  Pan Stanisław Bąk zwrócił się do Wójta o wykonanie w 2016 roku oświetlenia 
ulicznego obok kaplicy w Jaworskiej Woli. Zgłaszał tę potrzebę Panu Wójtowi i prosi o realizację, wystarczy 
podciągnąć linię i zamontować  jedną lampę, bo możne dojść w tym miejscu do wypadku i ktoś może mieć 
później pretensje. 
Wójt Gminy Mariusz Strąk odpowiedział, iż stara się dzielić  środki równomiernie. Wskazał, iż w Jaworskiej 
Woli został dopiero wykonany dosyć duży odcinek oświetlenia ulicznego i droga. Uważa, że następne środki 
trzeba przeznaczyć na inne miejscowości. Rozumie, że potrzeby są w tej miejscowości jak i w innych duże 
 i każdy chciałby mieć zrobione jak najwięcej, ale nie da się zrobić wszystkiego w tej gminie w ciągu roku. 
Trzeba priorytety rozdzielić, gdzie potrzeby są większe. 
Nie zgłoszono innych pytań ani wniosków. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zaprosił wszystkich obecnych za pół godziny na spotkanie 
opłatkowo-noworoczne w lokalu „Relaks” obok  budynku GOK.  Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż 
porządek obrad XIV sesji został wyczerpany i zamknął sesję. 
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